



5D4N BANGKOK HUA HIN

5 天 4 晚 曼谷 华欣

Tour Code 团号: SDHH-AK&OD/05

Valid Apr – 31 Dec 2018

有效期只限于 2018 年 04 月至 12 月 31 日

SLEEP! ❖ **Hotel based on Local 3 + 4 star (Final confirmation on similar standard)**
住宿! ❖ **当地 3+4 星住宿星级酒店 (最后确认于同等级酒店为准)**
❖ **Bangkok (3N Picnic Hotel – 3*)** ❖ **曼谷 (3 晚 Picnic 酒店– 3*)**
❖ **Hua Hin (1N Ibis Hotel – 4*)** ❖ **华欣 (1 晚宜必思华欣酒店- 4*)**

Special 特别 ❖ **NO SHOPPING STOP!** ❖ **无购物站!**

Day 1 Kuala Lumpur → Bangkok (D)

Upon arrival meet and greet by local representative

- **Chocolate Ville:** Chocolate Ville is a restaurant. Well, to be precise, it is a theme park restaurant where customers will feel like walking in a fairy world and can enjoy taking photos.

吉隆坡 → 曼谷 (晚)

抵达后由当地代表迎接与问候。

- **巧克力镇:** 这是一个主题公园餐馆，感觉像走在一个童话世界也可以享受拍照。

Day 2 Bangkok (201km) ⇄ Hua Hin (B/L/D)

- **Swiss Sheep Farm** (include entrance): A cute atmosphere setting of a farm in a valley surrounded by the touches of styles from European country.
 - **Santorini Park** (include entrance): The whole park is inspired by architecture in Santorini.
 - **Plearn Wan Market:** The village strives to provide visitors with a place to play out the lifestyle of 50's-60's while appreciating the beauty of the culture, arts, history and ritual in the past.
 - **Venezia** (include entrance): The theme chosen by The Venezia is obviously Venice, is the newest shopping area.
 - **Hua Hin Night Market** : You will find countless outlets selling delicious food that is freshly cooked. Other than the food, you'll discover of local handicrafts, souvenirs on sale.
- 曼谷 (201 公里) ⇄ 华欣 (早/午/晚)
- **瑞士绵羊牧场**(含入门票): 它是以牧羊场为主题的休闲公园，里面有各种小清新风格的雕塑，复古的建筑，给人带来各种美好的童话般的幻觉。
 - **圣托里尼公园**(含入门票): 充满着希腊风情，无论是购物、玩乐还是食肆，都应有尽有。
 - **复古怀旧小村:** “往日情怀”体验 50-60 年代的历史，也是融入环保概念的小村落，重现华欣早年的优雅与迷人风采。
 - **威尼斯**(含入门票): 一整个华丽的威尼斯风格，除了威尼斯运河，还可以搭贡多拉船游河，是个综合商场。
 - **华欣夜市:** 可以时而购物，时而品尝美食，购买当地手工艺品，纪念品。

Day 3 Hua Hin (201km) ⇄ Bangkok (B/L/D)

- **Maruekatayawan Palace** (*close on Every WED): Which also known as the Palace of Love and Hope was built by King Rama VI as a summer gateway.
- **Hua Hin Railway Station**: One of the most famous sightseeing attractions in Hua Hin with a long cultural heritage and Royal connections. it is one of the country's most beautiful train stations with unique architecture.
- **Huay Mongkol Temple**: The largest statue of the immensely popular Buddhist monk Luang Pu Thuat who was famed for his 'miracles'.
- **Amphawa Floating Market (Openration schedule on Every FRI/SAT/SUN Only)** (with boat ride): It is an evening floating market, popular activity in Amphawa District is to take a boat and watch the flickering firefly at night, especially in the waxing-moon nights.
- **华欣 (201 公里) ⇄ 曼谷 (早/午/晚)**
- **Maruekatayawan 宫殿 (每逢周三闭馆)**: 是泰国最古老, 最有吸引力的皇家宫殿之一, 同时也具有“爱与希望”之称的宫殿。
- **华欣火车站**: 泰国最老火车站之一, 拥有悠久历史, 更有泰国最美的火车站自称。
- **华欣龙普多寺**: 寺里的巨大佛陀雕像原型为僧侣龙普多, 僧人受到泰国国内信众的敬仰与爱戴。
- **邦芭茵夏宫**: 位于泰国大城府邦芭茵区, 为泰国国王的夏日行宫。
- **安帕瓦水上市场 (只开放于每逢周五/六/日)** (含船游): 这是一个晚上的水上市场, 在安帕瓦区流行的活动是晚上乘船看萤火虫闪烁。

Day 4 Bangkok (B/L)

- **Wat Arun**: A Buddhist temple in Bangkok Yai district of Bangkok, Thailand, on the Thonburi west bank of the Chao Phraya River.
- **Wat Pho**: Is a Buddhist temple complex in the Phra Nakhon District, Bangkok, Thailand.
- Free leisure at **Siam Paragon**.
- **Asiatique the riverfront**: There is an expansive open-air mall with river views and a cutting-edge 'festival market and living museum' concept. Fusing shopping, dining, culture and colonial-style architecture.
- **曼谷 (早/午)**
- **黎明寺**: 它是泰国境内规模最大的大乘舍利式塔, 因此享有“泰國埃菲爾鐵塔”的美稱。位于湄南河支流昭披耶河西畔的吞武里区。
- **曼谷卧佛寺**: 曼谷卧佛寺是泰国最古老佛寺之一, 它拥有超过一千尊佛像。
- 自由购物于 **Siam 白丽宫商场**。
- **河滨码头市集**: 一个积聚历史与购物的地方, 把原本的码头和旧仓库样貌保留下来, 重新设计包装, 摇身一变成为集合吃喝玩乐於一身的观光夜市。

Day 5 Bangkok → Kuala Lumpur (B)

Transfer to airport for flight to sweet home.

曼谷 → 吉隆坡 (早)

送往机场返回温暖的家。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改, 修正或改变行程, 如果有必要, 恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性, 最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。